
SÜLEYMAN DEMİREL ÜNİVERSİTESİ
SPOR BİLİMLERİ FAKÜLTESİ

BEDEN EĞİTİMİ VE SPOR BÖLÜMÜ 2024-2025 GÜZ YARIYILI
LİSANS 4 SINIFI DANIŞMANLIK TOPLANTISI

21.10.2024 saati 1.00

TUTANAK

Sınıf Mevcudu: Kırk dört (44)

Toplantıya Katılan Kişi Sayısı: OTUZ (30)

Toplantıya Katılanların imzalarının Alınması

GÜNDEM: 1- Sınıf Temsilcisi Seçimi

2- Sınıf Temsilci Yardımcısı Seçimi

3- Üniversite, Fakülte ve Bölüm Hakkında Görüşlerin Konuşulması

4- Bölüm İçi Etkinlik Yapılması ile İlgili Görüşlerin Alınması

5- Derslerle İlgili Görüşlerin Alınması

21.10.2024 saati 1.00 Beden Eğitimi ve Spor Bölümü 4. Sınıf Danışmanlık 
Toplantısına 30 kişi katılmış olup yukarıda belirtilen gündem maddeleri ele alınarak;

1- A) Sınıf temsilcisi adayı olmak isteyenler soruldu,
B) Sınıf temsilcisi adayı olarak Sultan SEVER adaylığını belirtti
C) Sınıf temsilcisi seçimi yapıldı; Sultan SEVER otuz (28) oy alarak sınıf 

temsilcisi olarak seçildi.

2- A) Sınıf temsilci yardımcısı adayı olmak isteyenler soruldu,
B) Sınıf temsilci yardımcısı adayı olarak Saltuğ Buğrahan POLAT adaylığını 
belirtti
C) Sınıf temsilci yardımcısı seçimi yapıldı; Emir Can BOZKURT otuz (30) oy 
alarak sınıf temsilci yardımcısı olarak seçildi.

3- Üniversite ile ilgili görüşlerin belirtilmesine geçildi,
A) Üniversitemizde başıboş köpeklerin yeni çevresinde tehlike yaratması sorunu 

dile getirildi.
B) Yemekhane fiyatlarının başka üniversitelerle karşılaştırıldığında çok pahalı 

olduğu sorunu dile getirildi. Yemek kalitesi ve çeşitlerinin yetersizliği dile 
getirildi.
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C) Batı Kampüsü ile Doğu kampüsü arasında Ring otobüs seferinin olması 
gerektiği aksi taktirde iki kampüste dersi olan fakülte öğrencilerinin derse geç 
kaldıkları ve mağduriyet yaşadıkların dile getirildi.

D) Doğu kampüsü Atatürk spor salonunda Spor Bilimleri Fakültesi öğrencilerinin 
uygulama antrenmanı ve çalışma isteklerine karşılık ücret talep edildiği dile 
getirildi

Fakülte ile ilgili görüşlerin belirtilmesine geçildi;

A) Batı kampüsündeki spor bilimleri yeni binasındaki Kantin olmadığı 
öğrencilerin sorun yaşadığı dile getirildi.

B) Dersliklerdeki teknik sorunlar dile getirildi.
C) Fitness salonlarındaki yetersizlik dile getirildi.
D) Derslerde kullanılan malzemelerin yetersizliği dile getirildi.
E) Step-aerobik salonu zemininin sorunu dile getirildi.
F) A.S.S basketbol sahası zemin temizliği problemleri dile getirildi.
G) Fakülte yeni binasındaki Kadın soyunma odasında çöp tenekesi olmadığı, 

temizliğin eksik yapıldığı dile getirildi.
H)

4- Bölüm içi etkinlik yapılması ile ilgili görüşler dinlendi; sosyal ve sportif etkinlikler 
için görüşler alındı, planların yapılması ve etkinliklerin belirlenmesi için daha 
sonra yeniden toplantı yapılması istenildi.

5- Öğrencileri Antrenörlük Belgesi alabilmeleri için bazı uygulamalı seçmeli 
derslerin alamadıkları, bu konuda seçmeli derslerin çoğaltılması ve kontenjanların 
artırtılması talepleri dile getirildi.

6- Sınıf öğrencilerinin Kpss kurs ve Staj uygulamalarına katıldıklarını bu konuda 
programın 2 gün içine toplanması istekleri belirtildi.

7- Öğrenciler tarafında gezi etkinliği talepleri dile getirildi.
8- Derslerle ilgili görüşler soruldu; sınıf tarafından derslerle ilgili herhangi bir sorun 

olmadığı ve memnuniyet dile getirildi.

Toplantıya katılanlara başka isteklerinin olup olmadığı sorularak toplantı sonlandırıldı.

Akademik Danışman

DoçJDr. Erkan ÇİMEN
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